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Briefing: Kitajska

Pridružite se nam 14. novembra ob 10. uri v
Dvorani C na GZS, kjer bodo strokovnjaki
razkrili ključ do uspeha pri poslovanju v tujini.

Sprejmite informirane odločitve in prevzemite vajeti
svojih mednarodnih poslovnih ambicij. Leon Lebar
(SID Banka) in Klara Stanič (Delcreda) vas bosta
vodila skozi možnosti, ki jih kot podjetje imate za
zavarovanje svojih izvoznih poslov, razložila
zakonodajne razlike ter opozorila na zanke, ki
podjetjem rade povzročajo preglavice na tujih trgih.

Prijave zbiramo na skps@gzs.si ali na povezavi >>>

Tekoče novice in
dogodki članov*Str. 12

O rasti digitalnega gospodarstva in vstopu kitajskih
EV na evropski trg
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Tekoče novice
Uspešen sprejem delegacije z Ministrstva za
trgovino Ljudske republike Kitajske na Slovensko-
kitajskem poslovnem svetu

Napovedujemo
Poslovni čaj: pristop kitajskih poslovnih partnerjev v
Sloveniji

*Novice, o katerih bi želeli obvestiti ostale člane SKPS prek naših
novičnikov lahko posredujete na skps@gzs.si. Obvestite nas lahko
tudi o vaših preteklih ali prihajajočih dogodkih. 

Vabilo na Global Digital Trade Expo

Veleposlanica Suhadolnik se je udeležila 9. foruma
Kitajska in globalizacija v Pekingu, ki ga je organiziral
Center for China and Globalisation

IZOBRAŽEVANJE ‘Odklenite uspeh na tujih trgih:
zavarovanje kreditov, investicij in terjatev v
mednarodnem poslovanju’

Vabilo na Entrepreneur Day / Start-up Express
International 

Huawei na Cipru v okviru programa "Smart & Green
Village" predstavil pametno rešitev za odkrivanje
požarov z uporabo 5G, umetne inteligence in
dronov

IZOBRAŽEVANJE:
zavarovanje kreditov,
investicij in terjatev v
mednarodnem
poslovanju
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IO SKPS je na Ministra za gospodarstvo, turizem in
šport Matjaža Hana naslovil dopis glede predloga
Sklepa o spremembi sklepa Vlade Republike
Slovenije o sprejemu ukrepov za zmanjšanje tveganj
v omrežjih 5G

Srečanje predstavnikov IO SKPS z državnim
sekretarjem na Ministrstvu za gospodarstvo,
turizem in šport, Matevžem Frangežem

Simpozij: Tveganja in priložnosti v poslovnih
odnosih med EU in Kitajsko

Uspešno izpeljana 5. redna seja IO SKPS

Srečanje z delegacijo iz Jinan Start-up Area

Predstavitev: poslovanje s Kitajsko na Ekonomski
fakulteti

SKPS v medijih - mag. Žiga Vavpotič na oddaji Zoom-
In na Bloomberg Adria

Odprte prijave za Seeds for the Future 2023
Slovenija: Huaweiev program za razvoj tehnoloških
talentov, bodočih digitalnih, IKT-strokovnjakov in
voditeljev 
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https://www.gzs.si/zor/Obrazec/Odklenite-uspeh-na-tujih-trgih-Zavarovanje-izvoznih-kreditov-in-terjatev-v-mednarodnem-poslovanju/DogodekID/5677/DogodekTabID/52840
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KITAJSKO DIGITALNO GOSPODARSTVO
ZNOVA RASTE IN SE RAZVIJA
Od junija 2023 je število uporabnikov interneta
na Kitajskem doseglo 1,079 milijarde, kar je
11,09 milijona več kot decembra 2022, stopnja
internetne penetracije pa je dosegla 76,4
odstotka. Strokovnjaki iz industrije so povedali,
da sta trenutno čezmejno e-trgovanje in
podeželsko e-trgovanje postala pomembna
gonilna sila za razvoj trga spletnega
nakupovanja.

Glede na 52. statistično poročilo o razvoju
interneta na Kitajskem (v nadaljnjem besedilu
poročilo), ki ga je v ponedeljek objavil Kitajski
center za informacije o internetnem omrežju
(CNNIC), je v prvi polovici leta 2023 kitajska
spletna maloprodajna prodaja dosegla 7,16
bilijona juanov na leto prej.

Poleg tega je e-trgovina na podeželju dosegla
pozitiven napredek. V prvi polovici leta je
nacionalna podeželska spletna maloprodaja
dosegla 1,12 bilijona juanov, kar je 12,5-
odstotno povečanje v primerjavi z enakim
obdobjem lani. Nenehno izboljševanje
podeželskega logističnega sistema je zagotovilo
močno podporo za izravnavo komercialnega in
trgovinskega cikla med mestnimi in podeželskimi
območji. Medtem pa različni novi prodajni
modeli, kot so prenos v živo, neposredna nabava
iz proizvodnih območij in e-trgovina ter turizem
in nabiranje, prav tako dajejo zagon razvoju
podeželskega e-trgovine.

O rasti digitalnega gospodarstva in vstopu
kitajskih EV na evropski trg
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Povzeto po: Belt and Road Weekly, Vol. 8, No. 31, 32, 33, 34, 35

HUAWEI JE SKLENIL DOLGOROČNO POGODBO
O NAVZKRIŽNEM LICENCIRANJU PATENTOV Z
ERICSSONOM
Kitajski tehnološki velikan Huawei je napovedal,
da je z Ericssonom dosegel dolgoročno globalno
pogodbo o navzkrižnem licenciranju patentov, ki
zajema patente, bistvene za širok nabor
standardov, kot so standardi 3GPP, ITU, IEEE in
IETF za mobilne tehnologije 3G, 4G in 5G. V
skladu s sporazumom imata obe strani
omogočen dostop do patentiranih, standardnih
patentiranih tehnologij druga druge po vsem
svetu. Fan Zhiyong, vodja Huaweijevega oddelka
za intelektualno lastnino, je dejal, da obe
podjetji, ki sta glavni prispevali standardne
bistvene patente za mobilne komunikacije,
priznavata vrednost intelektualne lastnine drug
drugega, ta sporazum pa ustvarja močnejše
patentno okolje. Dokazuje zavezanost obeh
strani, da je treba intelektualno lastnino
ustrezno spoštovati in zaščititi.

KITAJSKA ELEKTRIČNA VOZILA SE PREMIKAJO
PO HITREM PASU V EVROPI
S svojo vrhunsko tehnologijo, novimi tržnimi
modeli in konkurenčnimi cenami se kitajska
industrija električnih vozil (EV) usmerja v hitri
pas tako na evropski kot svetovni ravni. Znamke,
kot so BYD, NIO, Xpeng, Hongqi in Lynk & Co, si
v Evropi ustvarjajo ime na avtomobilskih salonih,
v prodajnih salonih in na cesti. Po podatkih
avtomobilskega svetovalnega podjetja Inovev je
bilo letos 8 odstotkov novih električnih vozil,
prodanih v Evropi, kitajskih, kar je več kot 6
odstotkov leta 2022 in 4 odstotke leta 2021. Na
letošnjem mednarodnem avtomobilskem salonu
(IAA) v Münchnu v Nemčiji je več kot 70 kitajskih
proizvajalcev avtomobilov in dobaviteljev
predstavilo svoje izdelke in storitve.



Več kot le konkurenčne cene
Električna vozila, izdelana na Kitajskem, v Evropi
pridobivajo na veljavi ne le zaradi zelo
konkurenčnih cen. "Kitajska avtomobilska
podjetja so postala globalna avtomobilska
podjetja," je dejal Eric Louwman, predsednik
skupine avtomobilskih distributerjev Louwman,
ki je poudaril kakovost in napredno tehnologijo
kitajskih znamk.

Skupina Louwman je začela sodelovati z BYD
oktobra 2022 in odprla prodajno trgovino BYD
na Nizozemskem. Kot drugi največji proizvajalec
električnih vozil na svetu ima BYD zdaj več kot
140 prodajnih salonov v Evropi. Skupaj z BYD so
kitajske znamke električnih vozil, kot so NIO,
Chery, Great Wall Motors in Lynk & Co, prejele
varnostne ocene s petimi zvezdicami Evropskega
programa za ocenjevanje novih avtomobilov,
neodvisnega inštituta, ki je razvil sistem
ocenjevanja s petimi zvezdicami, da bi
potrošnikom zagotovil vpogled v stopnjo
varnosti novih avtomobilov v zadnjih letih. Da bi
pridobili potrošnike v Evropi, kitajske znamke
električnih vozil dajejo poseben poudarek tudi
inovacijam v tehnologiji baterij. V približno treh
minutah NIO's Power Swap Stations omogoči
vozilom preklop na nov, popolnoma napolnjen
akumulator. Postaja lahko opravi 312 zamenjav
na dan. NIO je postavil 20 takšnih postaj po
Evropi in širi to mrežo. Vodja NIO za evropski
poslovni razvoj Chen Chen je za Xinhuo povedal,
da je ta storitev "zelo priljubljena" v Evropi, ker
se med vsako zamenjavo izvedejo samodejni
pregledi baterije in električnega sistema, saj 98
odstotkov uporabnikov NIO v Evropi raje najame
baterije, da bi imeli koristi. 
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Kitajski proizvajalci avtomobilov pospešujejo
tudi raziskave in razvoj avtomobilske
programske opreme. To bo kitajskim električnim
vozilom pomagalo pri hitrem razvoju na
evropskem trgu, je dejal Ferdinand
Dudenhoeffer, direktor nemškega Centra za
avtomobilske raziskave (CAR) s sedežem v
Duisburgu. Za Lynk & co so novi modeli trženja
pomagali pri pospeševanju prodaje. 

Podjetje je uvedlo storitev mesečne naročnine,
ki registriranim strankam omogoča, da delijo
svoja vozila z drugimi člani in tako prihranijo
stroške. Do julija 2023 je imela storitev vpisanih
skoraj 230.000 naročnikov v Evropi in več kot 20
odstotkov jih je uporabljalo platformo za
souporabo avtomobilov. Profesionalnost
kitajskih blagovnih znamk je navdušila
obiskovalce svetovnih sejmov mobilnosti, kot je
IAA, je povedal Peter Fintl, podpredsednik za
tehnologijo in inovacije pri Capgemini
Engineering. "Vsi tukaj na IAA smo navdušeni
nad toliko kitajskimi blagovnimi znamkami," je
dejal Fintl.

Več potenciala, ki ga je treba raziskati
Podprte z robustno industrijsko verigo in
nenehnimi tehnološkimi inovacijami so kitajske
znamke električnih vozil pridobile priznanje
evropskih potrošnikov, trgovcev in poznavalcev
industrije. Vendar pa je do njih še dolga pot.



V primerjavi z nastajajočimi trgi se Evropa
ponaša z najbolj uveljavljenimi avtomobilskimi
znamkami z zvestimi kupci. Kljub temu so
japonski in korejski proizvajalci avtomobilov
tukaj že močno prisotni. Nekateri trgovci so za
Xinhua povedali, da si morajo kitajska podjetja
za električna vozila bolj prizadevati za krepitev
prepoznavnosti blagovne znamke, širitev
prodajnih kanalov in pridobitev zaupanja
potrošnikov v Evropi. Raziskovanje novega trga
pomeni tudi višje stroške, krmarjenje po
različnih predpisih in obravnavanje kulturnih
razlik. Vendar pa so drugi trgovci z avtomobili za
Xinhuo povedali, da so kitajska električna vozila
dobro začela v Evropi z vzpostavitvijo
visokokakovostne podobe blagovne znamke in
imajo potencial za rast in širitev. 
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Leta 2021 je kitajska znamka Hongqi na
Norveškem predstavila svoje električno športno
terensko vozilo (SUV) E-HS9. Leto pozneje je
model postal najbolje prodajano kitajsko
električno vozilo v državi. Potrošniki in
avtomobilski mediji so SUV pohvalili zaradi
njegovega udobja, luksuznih dodatkov in
dostopnih cen, je povedal Knut Aas, izvršni
direktor Hongqijevega lokalnega trgovca HBI
Norge AS. Kljub izzivom so pred nami tudi
priložnosti. Ker se kitajski proizvajalci
avtomobilov želijo uveljaviti na evropskem trgu,
ustvarjajo nove priložnosti za sodelovanje, je
dejal Holger Klein, izvršni direktor nemškega
dobavitelja avtomobilskih delov in komponent
ZF Group. "ZF želi sodelovati v celotnem spektru
izdelkov, ki jih imamo," je dejal.
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Uspešen sprejem delegacije z Ministrstva za
trgovino Ljudske republike Kitajske na Slovensko-

kitajskem poslovnem svetu, ki je Slovenijo obiskala
v okviru zasedanja mešane komisije slovensko-

kitajsko mešane komisije za gospodarsko
sodelovanje

23. oktober 2023

Delegacijo je vodil generalni direktor Oddelka za evropske zadeve kitajskega ministrstva za trgovino.
Na sprejemu so predstavniki SKPS delegaciji predstavili priložnosti in izzive, ki so jih identificirala
slovenska podjetja ob vstopu in delovanju na kitajskem trgu. Med drugim smo poudarili možnost
investicijskega in industrijskega sodelovanja, dolgoročnega projektnega sodelovanje, izzive, povezane z
zaščito intelektualne lastnine in carinskimi postopki. Svoj konkreten pogled na izzive in priložnosti so
predstavila tudi podjetja Cosylab, Elaphe Propulsion Technologies Ltd. in Perutnina Ptuj Group.

https://www.linkedin.com/company/cosylab/
https://www.linkedin.com/company/elaphe/
https://www.linkedin.com/company/perutnina-ptuj-group/
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Osrednji namen srečanja je bil raziskati
priložnosti in izzive, s katerimi se srečujejo
slovenska podjetja pri vstopu in poslovanju na
kitajskem trgu. Ključne točke razprave so
vključevale:

1. Investicijsko in industrijsko sodelovanje:
Obe strani sta poudarili medsebojne koristi
spodbujanja investicijskega in industrijskega
sodelovanja. Slovenska podjetja so poudarila
potrebo po ugodnem poslovnem okolju in
podpori tako slovenske kot kitajske strani pri
izvajanju takšnih pobud.

2. Sodelovanje pri dolgoročnih projektih:
Poudarili smo vrednost sodelovanja na dolgi rok,
še posebej na področjih prenosa tehnologije in
inovacij. V razpravi je bila izpostavljena
pomembnost usklajevanja s politikami varovanja
intelektualne lastnine Evropske unije.

3. Izzivi v zvezi z varovanjem intelektualne
lastnine: Varovanje intelektualne lastnine je
pereča težava za slovenska podjetja.
Obravnavane so bile težave pri registraciji
blagovnih znamk na Kitajskem in izpostavljena je
bila potreba po močnejših ukrepih za varovanje
intelektualne lastnine.

4. Carinski postopki in carine: Udeleženci so
se dotaknili težav v povezavi s carinskimi
postopki in carinami. Izpostavljena je bila
potreba po integraciji tarifne številke za
perutnino v kitajski carinski sistem, poleg tega
pa tudi skrbi zaradi dolgotrajnih lokalnih
carinskih postopkov.

5. Prisotnost Slovenije na kitajskem trgu:
Razprava je potekala o potencialu prisotnosti
Slovenije na kitajskem trgu. Poudarili smo
odličnost slovenskih podjetij, ki nastopajo na
kitajskem trgu.
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Prispevki slovenskih podjetij
Med srečanjem so nekatera slovenska podjetja
prispevala svoje specifične vpoglede in izkušnje.
Pomembne prispevke so prispevala podjetja,
Cosylab, Elaphe Propulsion Technologies Ltd. in
Perutnina Ptuj Group. Ta podjetja so delila svoje
poglede na izzive in priložnosti, s katerimi se
soočajo na kitajskem trgu. Predstavniki SKPS so
povzeli tudi splošne izzive, ki so jih podjetja že
izpostavila na posvetu, ki smo ga v sklopu
priprav na mešano komisijo z Ministrstvom za
zunanje in evropske zadeve organizirali maja
2023.

Delegaciji se zahvaljujemo za sodelovanje pri
konstruktivni razpravi o razširitvi poslovnega
sodelovanja med Slovenijo in Kitajsko. Vsebine,
ki so bile deljene med sestankom, so postavile
temelje za prihodnje sodelovanje, in z velikim
pričakovanjem zremo k uspešnim rezultatom
prihodnjih sej Mešane komisije. Verjamemo, da
bodo skupni cilji obeh držav privedli do
vzajemno koristnih rezultatov in krepitve
močnejših in bolj uspešnih poslovnih odnosov.

Srečanje je bilo pomembno za krepitev
razumevanja in sodelovanja, in v SKPS
ostajamo zavezani k zasledovanju
prepoznanih priložnosti ob soočanju z izzivi,
ki nas čakajo.
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Izvršilni odbor Slovensko-kitajskega poslovnega
sveta je na Ministra za gospodarstvo, turizem in

šport Matjaža Hana naslovil dopis ob vsebini
predloga Sklepa o spremembi sklepa Vlade
Republike Slovenije o sprejemu ukrepov za

zmanjšanje tveganj v omrežjih 5G

V zadnjih mesecih smo tako v EU kot Sloveniji
priča vedno pogostejšim pozivom k zmanjšanju
odvisnosti od Kitajske ter omejevanju poslovanja
kitajskih podjetij v EU. Eden izmed takih je tudi
Sklep o spremembi sklepa Vlade Republike
Slovenije o sprejemu ukrepov za zmanjšanje
tveganj v omrežjih 5G, ki je po mnenju IO SKPS
politično motivirana odločitev glede omejevanja
kitajskih dobaviteljev pri gradnji
telekomunikacijskega omrežja v Sloveniji. 

Ob predlaganju sklepa na seji Vlade RS je IO
SKPS je 13. septembra na ministra za
gospodarstvo, turizem in šport, Matjaža Hana,
naslovil dopis, v katerem izpostavlja
pomembnost ustvarjanja enakih pogojev na trgu
ter pomen konkurenčnega in predvidljivega
poslovnega okolja za privabljanje tujih
investitorjev, kar dela našo državo uspešno na
mednarodnem področju. 

Srečanje predstavnikov IO SKPS z državnim
sekretarjem na Ministrstvu za gospodarstvo,

turizem in šport, Matevžem Frangežem

V torek, 10. oktobra, so se predsednik
Slovensko-kitajskega poslovnega sveta Žiga
Vapvotič, podpredsednik Jure Tomc in generalna
sekretarka Tinkara Godec srečali z državnim
sekretarjem na Ministrstvu za gospodarstvo,
turizem in šport, Matevžem Frangežem. Srečanje
je bilo namenjeno predvsem diskusiji o vsebini
predloga Sklepa o spremembi sklepa Vlade
Republike Slovenije o sprejemu ukrepov za
zmanjšanje tveganj v omrežjih 5G, glede
katerega je SKPS na ministra Matjaža Hana tudi
naslovili dopis.

Državnemu sekretarju se toplo zahvaljujemo za
odprt in konstruktiven pogovor ter
pripravljenost za dialog, v katerem smo
predstavili svoje argumente ter pogled na
situacijo kot glas podjetij in posameznikov, ki si
prizadevamo za dobre stike s Kitajsko.
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Uspešno izpeljana 5. redna seja IO SKPS

24. oktober 2023

V torek, 24. oktobra, je potekala 5. redna seja IO
SKPS. Člani IO SKPS so se na seji seznanili z
aktivonstmi SKPS od zadnje seje. V tem času je
SKPS sprejel delegacijo v okviru zasedanja
mešane komisije Slovenija-Kitajska, bili smo
aktivni v medijih, srečali pa smo se tudi z
drugimi delegacijami s Kitajske.

V prihajajočih mesecih na SKPS načrtujemo
nadaljevanje aktivnosti po stalnem urniku: 14.
novembra vas vabimo na izobraževanje o
zavarovanju kreditov in terjatev v mednarodnem
poslovanju, 23. novembra pa vas toplo vabimo
na simpozij Risks and Opportunities in EU-China
Business Relations, ki ga SKPS soorganizira z
Ekonomsko fakulteto. V decembru bo
organiziran Zbor članov skupaj s tradicionalno
božično večerjo članov SKPS. 

Naslednja seja IO SKPS bo potekala 16.
novembra 2023 na GZS. V kolikor bi se seje
želeli udeležiti tudi ne-člani IO, nam to prosim
sporočite do 13. novembra, do 12. ure. Zapisnik
seje je na voljo na skps@gzs.si. 

mailto:skps@gzs.si
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Srečanje z delegacijo iz Jinan Start-up Area

22. september 2023

V petek, 22. septembra, so se predstavniki SKPS
udeležili srečanja z delegacijo iz Jinan Start-up
Area, ki jo je v Slovenskem etnološkem muzeju
organiziralo Društvo slovensko kitajskega
prijateljstva. 

Osredotočajo se na ključne industrije, kot so
nova energija, inteligentna proizvodnja in IT
nove generacije, povezane z njihovo regijo.
Njihov obisk je imel poseben cilj: sodelovati z
nami na čezmorskem podjetniškem tekmovanju
talentov v mestu Jinan. To tekmovanje je
prilagojeno zagonskim projektom, ki jih vodijo
talenti iz tujine. Tekmovanje v Jinanu poteka že
šest let in vsako leto ponuja odlične spodbude
za zmagovalne projekte, vključno s
financiranjem, brezplačnimi prostori in
različnimi drugimi subvencijami.

Predstavitev: poslovanje s Kitajsko pri predmetu
‘How to do business with China’ na Ekonomski

fakulteti

6. oktober 2023

V petek, 6. oktobra, je GS SKPS na
predavanju v okviru predmeta How to do
business with China na Ekonomski fakulteti,
ki ga vodi asist. dr. Ding Zhonghui,
predstavila pogled in izkušnje SKPS na
poslovanje s Kitajsko. Predstavila je izzive, s
katerimi se slovenska podjetja pogosto
soočajo, ter razloge za te izzive.

Študentom je predstavila Slovensko-kitajski
poslovni svet, njegove cilje in naloge. Prav tako
je poudarila rešitve za izzive, s katerimi se
podjetja pogosto soočajo in študentom podala
nekaj nasvetov, kaj pričakovati pri poslovanju na
Kitajskem oz. s kitajskimi partnerji, kako se
pripraviti za vstop na trg in kako nasloviti
medkulturne ter tudi poslovne razlike.
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SKPS v medijih - mag. Žiga Vavpotič na oddaji
Zoom-In na Bloomberg Adria

11. oktober 2023

V sredo, 11. oktobra, je predsednik
Slovensko-kitajskega poslovnega sveta Žiga
Vavpotič sodeloval v oddaji Zoom-In na
Bloomberg Adria.

Vsebina oddaje je naslovila trgovinske, pa tudi
politične odnose med Slovenijo, Evropo, Kitajsko
in svetom. Trenja, katerih začetek oddaja
umešča v čas nekdanjega ameriškega
predsednika Donalda Trumpa, trenutno zadnjo
epizodo pa v Evropski uniji s preiskavo subvencij
kitajskim proizvajalcem električnih avtomobilov,
povzročajo skrbi v poslovni skupnosti.
‘Podcenjevati Kitajsko in razmišljati, da nečesa
ne bo naredila je nevarna strategija. Kitajci bodo
reagirali, bodo zaščitili svoje trge in svoje
gospodarstvo, predvsem svoj ugled,’ je
komentiral Žiga Vavpotič.

Vseeno pa Kitajska ostaja drugi največji
investitor na svetu - v Sloveniji so Kitajci za
milijardo dolarjev kupili govorečega mačka Toma
in njegove prijatelje v podjetju Outfit7, 300
milijonov evrov so odšteli za Gorenje, so lastniki
številnih visokotehnoloških družb. Kako lahko
nadaljujemo takšno sodelovanje? ‘Kitajski je
Slovenija res kapljica, pa še to majhna, v oceanu.
Ampak vseeno, Kitajska veliko da na odnose, na
to, kako se ljudje obnašamo.’

Da bosta Slovenija in Kitajska tudi v prihodnosti
dobro sodelovale v vzajemni dobrobit, moramo
‘postaviti enake pogoje za vse. Tu si Slovenija ne
bo naredila nobene usluge, če bo Kitajska
podjetja obravnavala drugače kot ostala. Če bo
Slovenija delala v to smer, si bo naredila veliko
neuslugo, ki nas bo krepko udarila po žepu.’

Posnetek oddaje je za člane na voljo na
skps@gzs.si, sicer pa si oddajo lahko ogledate
na povezavi: >>>

mailto:skps@gzs.si
https://si.bloombergadria.com/bloomberg-adria-tv/bloomberg-adria-tv/42312/izjemna-kitajska-pragmaticnost-poslovanja/news/
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Poslovni čaj: pristop kitajskih poslovnih partnerjev
v Sloveniji

Razlikah med pristopom do poslovanja v
Sloveniji in na Kitajskem
Dobrih praksah in najpogostejših težavah ter
vprašanjih, s katerimi se kitajska podjetja
srečujejo ob poslovanju v Sloveniji - ter
podobno za slovenska podjetja, ki se
srečujejo s kitajskimi partnerji
Praktičnih nasvetih: reševanje sporov, kaj
pričakovati ob prihodu kitajskih partnerjev,
združevanju

Poslovni čaj o pristopu kitajskih poslovnih
partnerjev v Sloveniji z Ožbejem Mercem,
Odvetniška pisarna Jadek & Pensa

Ožbeja Merca, starejšega partnerja v Odvetniški
pisarni Jadek & Pensa, bomo povprašali o vstopu
kitajskih podjetij na slovenski trg, medkulturnih
vidikih tega procesa ter izzivih, s katerimi se
kitajska podjetja srečujejo v Sloveniji.

Govorili bomo o:

Datum: četrtek, 9. november 2023, ob 9. uri

Dogodek bo potekal virtualno. Povezavo do
dogodka prejmete ob prijavi na skps@gzs.si.

Pridružite se nam ob enkratni priložnosti za
spoznavanje izkušenj in pravnih pogledov na
sodelovanje slovenskih in kitajskih podjetij, iz
prve roke! 

mailto:skps@gzs.si
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IZOBRAŽEVANJE ‘Odklenite uspeh na tujih trgih:
zavarovanje kreditov, investicij in terjatev v

mednarodnem poslovanju’

Odklenite izvozni potencial: Spoznajte,
kako zavarovanje lahko omogoči izvoznim
podjetjem, da pridobijo ključne kredite za
mednarodno poslovno širitev.
Nasveti o bančnih storitvah: Prebrodite
množico bančnih možnosti in izberite
najboljše za vaše podjetje. 
Zaščitite svoje izvozne posle: Odkrijte
razliko med državnimi in zasebnimi
zavarovalnicami.
Globalni vpogled v zavarovanje: Pridobite
neprecenljive vpoglede v zavarovalnice in
postopek zavarovanja terjatev na Kitajskem. 
Navigacija po pravnih realnostih:
Razumite zakonodajne razlike, da boste lahko
poslovali s samozavestjo.
Onstran Evrope: Poglobite se v primere
izven evropskih trgov in razširite svojo
perspektivo o zavarovanju terjatev na
globalni ravni.

Ste pripravljeni na potovanje v mednarodno
poslovno uspešnost? Slovensko-kitajski poslovni
svet vas vabi na izobraževalni seminar, ki vas bo
opremil z znanjem in orodji za uspeh na tujih
trgih ter varno širitev vaših poslovnih dejavnosti.

Pridružite se nam 14. novembra ob 10. uri v
Dvorani C na GZS, kjer bodo strokovnjaki
razkrili ključe do uspeha pri poslovanju v
tujini.

Kaj lahko pričakujete?

Ta seminar je vaša priložnost, da prevzamete
nadzor nad svojimi mednarodnimi poslovnimi
ambicijami in okrepite svojo pot s silo znanja.
Za zagotovitev svojega mesta izpolnite
prijavnico ali nas kontaktirajte na
skps@gzs.si. Število mest je omejeno, zato
pohitite!

Ne zamudite te izjemne priložnosti za
odklepanje vrat globalnega uspeha. Veselimo se
srečanja z vami!

Za člane Slovensko-kitajskega poslovnega sveta
je udeležba na izobraževanju brezplačna, za
nečlane SKPS je cena 40,00 evrov (+DDV), za
nečlane GZS pa 50,00€ evrov (+DDV). 

Skrajni rok za morebitno odpoved udeležbe je
najmanj dva dni pred dogodkom. V primeru
kasnejše odjave oziroma če se ne odjavite, vam
bomo zaračunali administrativne stroške v višini
40,00 EUR + DDV. Odjavo lahko pošljete na e-
naslov skps@gzs.si.

mailto:skps@gzs.si
mailto:skps@gzs.si
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GOVORCA
Leon Lebar je direktor oddelka za zavarovanje
kreditov in investicij v SID banki. Svojo poslovno
pot je začel v podjetju Iskraemeco, najprej kot
analitik, zatem pa je prevzel vodenje oddelkov za
računovodstvo in kontroling, krajše obdobje je
vodil tudi oddelek za finance. SID banki se je
pridružil v 2007, in sicer najprej kot direktor
oddelka za računovodstvo, vmes je deloval tudi v
nekaterih nadzornih organih družb v Skupini SID
banka. Z zavarovanjem kreditov in investicij se
ukvarja od 2012 dalje. 

Klara Stanič je dolgoletna strokovnjakinja na
področju finančnega poslovnega tveganja. Od
2004 je 9 let vodila Coface v Sloveniji in bila
odgovorna za zavarovalne posle Coface skupine
na področju Adriatic-Balkan regije. Od 2014
deluje kot partnerka posredniške skupine
Delcreda GmbH, ki ponuja posredniške storitve
za zavarovanje terjatev, kavcijska zavarovanja,
faktoring, bonitetna poročila in izterjave na
izbranih trgih in regijah – med drugim v Nemčiji,
Rusiji, Sloveniji (za regijo Adriatic/Balkan), v
Mongolijii , v Uzbekistanu, ZDA, Kanadi in kmalu
tudi v Kazahstanu. V Nemčiji Delcreda ima
specializiran China-Desk za podporo evropskim
podjetjem na Kitajskem in obratno, s čem
omogočajo lokalno zavarovanje terjatev skladno
s kitajsko zakonodajo. 



PRIJAVA NA DOGODEK JE  MOŽNA NA POVEZAVI  >>>
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Simpozij: Tveganja in priložnosti v poslovnih
odnosih med EU in Kitajsko

Vljudno vabljeni na simpozij Tveganja in
priložnosti v poslovnih odnosih med EU in
Kitajsko, ki bo potekal v četrtek, 23. novembra
2023, na Ekonomski fakulteti Univerze v
Ljubljani.

V trenutni situaciji naraščajočih okoljskih,
tehnoloških in ekonomskih tveganj ter
zapletenih geopolitičnih razmerij (vojna v
Ukrajini, vojna na Bližnjem vzhodu, ameriško-
kitajska tehnološka vojna, itd.), ki vodijo v
preoblikovanje svetovne trgovinske ureditve, je
obvladovanje tveganj v mednarodnem
poslovanju ključen element ne le uspeha, amak
tudi golega preživetja. Priča smo spreminjanju
zunanjetrgovinskih ter krepitvi industrijskih
politik (npr. Green Deal Industrial Plan, Critical
Raw Materials Act v EU, Inflation Reduction Act,
the CHIPS and Science Act v ZDA, Made in China
2025) kot poskus povečanja odpornosti in
varnosti oskrbnih verig, kar povzroča
geoekonomsko razdrobljenost in
prestrukturiranje globalnih verig vrednosti v
obsegu, ki si ga še pred nekaj leti ni bilo mogoče
zamisliti (npr. ločevanje globalnih verig
vrednosti, “de-risking”, “friendshoring”).

Geopolitična tveganja močno zaznamujejo tudi
evropsko-kitajske poslovne odnose in postajajo
glavna grožnja podjetjem, zato morajo
gospodarski akterji ponovno razmisliti o svojih
strategijah, partnerstvih in celo prednostnih
nalogah. Podjetja morajo bolj kot kdajkoli prej
razviti nove zmogljivosti za krmarjenje po
zapleteni geopolitični pokrajini.

Simpozij bo združil predstavnike podjetij, nosilce
politik in akademike ter študente za izmenjavo
idej in razpravo o priložnostih in izzivih
evropsko-kitajskih poslovnih odnosov v pogojih
globalne negotovosti. Podjetjem želi pomagati
razumeti situacijo, predvideti spremembe v
poslovnem okolju in ustrezno obvladovati
tveganja na globalnih trgih.

Simpozij je del evropskega Jean Monnet projekta
EUglobe, organizira pa ga Ekonomska fakulteta
Univerze v Ljubljani v sodelovanju s Slovensko-
kitajskim poslovnim svetom GZS.

http://raziskave.ef.uni-lj.si/a/1592


09.15 – 9.30  Zbiranje

09.30 – 09.50
Prof. dr. Tomaž Turk, dekan Ekonomske fakultete, Univerze v Ljubljani 
Predstavnik Slovensko-kitajskega poslovnega sveta, GZS 

Pozdravna nagovora 

Uvodne misli: Globalni kontekst poslovnih odnosov med EU in Kitajsko, Prof. dr. Katja Zajc
Kejžar, profesorica mednarodne ekonomije na Ekonomski fakulteti, Univerze v Ljubljani 

09.50 – 10.30

Geopolitični vpogled

Strategija EU v odnosu do Kitajske: kaj pričakovati?, Dr. Jerneja Jug Jerše, vodja Predstavništva
Evropske komisije v Sloveniji

Kitajski pogled na prihodnost gospodarskih odnosov med EU in Kitajsko, [Bo objavljeno
naknadno]

10.30 – 11.15

Osrednji govor 

Gospodarsko sodelovanje med EU in Kitajsko v času rivalstva velikih sil, Miguel Otero-
Iglesias, profesor mednarodne politične ekonomije na IE School of Global and Public Affairs in višji
analitik na Elcano Royal Institute 

Vprašanja in odgovori

11.15 – 11.40 Odmor za kavo 

11.40 – 12.30

Implikacije za poslovanje – obvladovanje tveganj 

Tvegano poslovanje: Kako krmariti med tveganji v mednarodnem poslovanju?, Prof. dr.
Katja Zajc Kejžar, profesorica mednarodne ekonomije na Ekonomski fakulteti, Univerze v Ljubljani 

Izzivi obvladovanja tveganj v oskrbnih verigah, Prof. dr. Peter Trkman, profesor poslovne
informatike na Ekonomski fakulteti, Univerze v Ljubljani 

Usklajevanje sistema obvladovanja tveganj in poslovne strategije, Prof. dr. Darja Peljhan,
profesorica ekonomike poslovanja na Ekonomski fakulteti, Univerze v Ljubljani

12.30 – 13.50 Mag. Marjana Majerič, izvršna direktorica, strateški razvoj in internacionalizacija, GZS 
Mag. Marko Femc, predsednik uprave Plan-net Solar 
Dr. Mark Pleško, direktor in soustanovitelj, Cosylab 
Andreja Mulec Bohinc, vodja Sektorja za pospeševanje internacionalizacije, SPIRIT 
Dr. Slobodan Šešum, generalni direktor Direktorata za gospodarsko in javno diplomacijo
Ministrstva za zunanje in evropske zadeve (TBC)
Moderator: doc. dr. Anastas Vangeli, profesor družbenih ved, Ekonomska fakulteta Univerze v
Ljubljani 

Tveganja in priložnosti v poslovanju med EU in Kitajsko: trenutno stanje in izzivi za
prihodnost 

Uvodne misli, Doc. dr. Anastas Vangeli, profesor družbenih ved na Ekonomski fakulteti, Univerze v
Ljubljani 

Okrogla miza 

13.50 – 14.30 Druženje s pogostitvijo
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Program dogodka:
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Vabilo na Entrepreneur Day / Start-up Express
International 

Kdaj? Med 6. in 8. decembrom 2023

HKTDC Entrepreneur Day je glavni start-up
dogodek Hong Kong Trade and Development
Council, ki spodbuja podjetništvo z veliko
priložnostmi in podpornimi storitvami,
prilagojenimi start-up podjetjem v Hongkongu.

Že 14. E-dan (30. november – 2. december 2022)
bo še naprej podpiral novoustanovljena podjetja
pri redefiniranju poslovnih pravil z motečimi in
inovativnimi idejami sredi nenehno
spreminjajočega se poslovnega ekosistema.

Letos bo na dogodku Entrepreneur Day
lansirana tudi mednarodna serija Start-up
Express. Zagonska podjetja v večjih zagonskih
ekosistemih po vsem svetu, ki so trenutno v fazi
ustanavljanja ali zgodnji fazi zbiranja sredstev,
so bila povabljena, da delijo svoje izkušnje z
zmagovalci Start-up Expressa, s ciljem
izboljšanja sodelovanja med ekosistemi.
 
Zanimanje za udeležbo zbiramo na
skps@gzs.si.

Vabilo na Global Digital Trade Expo

Med 23. in 27. novembrom bo potekal drugi
Global Digital Trade Expo, ki ga gostita
Ministrstvo za trgovino Kitajske in vlada province
Zhejiang.

Global Digital Trade Expo se osredotoča na
digitalno trgovino in obravnava vrhunske
razvojne trende globalne digitalne
transformacije. Trenutno vabijo mednarodno
priznane strokovnjake iz industrije v Hangzhou,
da se udeležijo razstave in razpravljajo o
prihodnjih razvojnih trendih digitalne
transformacije. Nekaj informacij o dogodku:

Ime sejma: The Second Global Digital Trade
Expo
Tema sejma: Digitalna trgovina, globalni dostop
Trajanje: 23.-27. november 2023
Prizorišče: Hangzhou International Expo Center
Velikost: 80.000 kvadratnih metrov
Obiskovalci: 100.000+
Paviljon: 1 integriran paviljon + 2 tematska
paviljona + 4 industrijski paviljoni

Organizatorji vljudno vabijo vsa
zainteresirana podjetja iz digitalne
industrije, da se jim na dogodku pridružijo.
Interes zbiramo na skps@gzs.si.



Ljubljana, 25. oktober 2023 – Huawei je 19.
oktobra v sodelovanju z novoustanovljenim
podjetjem PROBOTEK in uporabo omrežja 5G
telekomunikacijskega ponudnika Cyta, pod
okriljem programa »Smart & Green Village«,
na predstavitvenem dogodku v ciprski
prestolnici Nikoziji, predstavil rešitev za
zgodnje odkrivanje požarov. Rešitev so
namestili v Athalassa Park, funkcije pa so
predstavili v prisotnosti vladnih gostov,
predstavnikov akademskega sveta in
nevladnih organizacij.

Ciper je ena izmed sredozemskih držav, ki so
izpostavljene izjemno vročim in suhim poletjem,
kar povzroča vse več požarov v naravi. Nove
tehnologije, kot so 5G, umetna inteligenca in
brezpilotna letala, pa lahko vnaprej zaznajo
gozdni požar in tako zmanjšajo škodo ter
zaščitijo življenja in lastnino lokalnih ljudi.

Andreas Christou, namestnik generalnega
direktorja oddelka za gozdove, je v imenih
predsednika Cipra, Nikosa Christodoulidisa,
ministra za kmetijstvo, razvoj podeželja in
okolje, Petrosa Xenofontosa in generalnega
direktorja oddelka za gozdove, Charalambos
Alexandrou ob otvoritvi nagovoril zbrane: »Ta
pobuda dokazuje visoko stopnjo občutljivosti in
dejavnega zanimanja Huawei Technologies
(Ciper) za vprašanja zaščite naših gozdov in
naravnega okolja pred požari. 

V boju za gašenje požarov je pomembno
sodelovanje. Zelo sem zadovoljen, da je danes
potrjena volja zasebnega sektorja v tej smeri z
inovativnim programom za odkrivanje požarov
»Smart & Green Village« družbe Huawei«.

Namestnik ministra za raziskave, inovacije in
digitalno politiko, Philippos Hadjizaharias, je o
Huaweievem programu »Smart & Green Village«
dejal: »Huawei je razvil dron, ki za preprečevanje
in takojšen odziv na požare v polgorskih in
gorskih predelih odkriva dim in ogenj. Ta dron
deluje s tehnologijo umetne inteligence in
njegova funkcionalnost, podprta z nadgrajeno
pokritostjo omrežja Cyta, povečuje zanesljivost
pri ustvarjanju rezultatov. Pobude, kot je ta, z
uporabo inovacij in tehnologije za reševanje
pomembnih izzivov, podpirajo strategijo, ki jo je
razvilo naše ministrstvo za razvoj pametnih mest
na Cipru, ki bodo, ko bodo rešeni, izboljšali
kakovost življenja naših državljanov.«

Huawei na Cipru v okviru programa "Smart &
Green Village" predstavil pametno rešitev za
odkrivanje požarov z uporabo 5G, umetne

inteligence in dronov
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Glavni komercialni direktor družbe Cyta, George
Metzakis, je ob tem dodal: »Naše omrežje 5G bo
z zagotavljanjem hitre povezave z nizko
zakasnitvijo, ki je bistvenega pomena za prenos
podatkov v realnem času in delovanje dronov,
omogočilo izvedbo Huaweievega projekta
zaznavanja požarov v naravi. Gledamo v
prihodnost, razvoj 5G odpira neskončne
možnosti, od revolucionarnega ukrepanja v
nujnih primerih do napajanja pametnih mest, ki
izboljšujejo kakovost življenja za vse državljane.
To je sprememba igre in veseli smo, da smo v
ospredju te transformativne tehnologije.«

Radoslaw Kedzia, podpredsednik za regijo
Evropa v Huaweiu, je poudaril, da si bo Huawei
še naprej prizadeval za ustvarjanje pobud in
rešitev, ki lahko prispevajo k reševanju okoljskih
in družbenih vprašanj na Cipru in v celotni
Evropi: »Tehnologija ne sme biti v nasprotju z
naravo. Namesto tega bi morala naravi pomagati
uspevati. Poleg tega verjamemo, da se digitalne
tehnologije, kot so umetna inteligenca, oblak in
5G, hitro integrirajo in obsežno uporabljajo v
različnih panogah. To omogoča digitalno
preobrazbo in trajnostni družbeno-ekonomski
razvoj ter prinaša oprijemljive koristi družbi kot
celoti.«
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Dogodek je potekal v sodelovanju s think-
thankom Darwinovov krog pod temo »Vienna
Tech for Green Initiative«, ki predstavlja
dolgoročni program prispevkov, katerega cilj je
razvoj tehnologij in rešitev, namenjenih
doseganju trajnosti. Med panelno razpravo s
strokovnjaki je Nikolaus Pelinka, ustanovitelj
Darwinovega kroga, poudaril pomembno vlogo
tehnologije pri tranziciji za dobro: »V
Darwinovem krogu verjamemo, da sta
tehnologija in inovacija najpomembnejši gonilni
sili za trajnostno in zeleno prihodnost. Skupaj z
našim dragocenim dolgoletnim partnerjem
Huawei ter drugimi podjetji in institucijami smo
ustanovili pobudo Vienna Tech4Green. Ta
pobuda se osredotoča na ključno vlogo novih
tehnologij pri zmanjševanju emisij ogljika,
varovanju okolja in ustvarjanju boljšega sveta.
Razpravljali bomo o potrebnih ukrepih, ki jih je
treba sprejeti za dosego naših ciljev.«

Primer uporabe za odkrivanje požara je bil prvič
implementiran leta 2022 v Atenah v Grčiji. Od
takrat so bile njegove lastnosti preizkušene in
izboljšane, zato ga letos predstavljajo v naslednji
državi, ki jo pestijo gozdni požari.
Implementacija sistema zgodnjega odkrivanja
požarov na Cipru je del dolgoročnega programa
socialnih prispevkov pod okriljem »Smart &
Green Village«, katerega namen je zagotoviti
široko povezljivost in pametno izobraževanje na
podeželju v državi.
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Ljubljana, 10. oktober 2023 – Huawei bo
med 6. in 13. novembrom 2023 v Sloveniji že
četrto leto zapored organiziral program za
mlade talente Seeds for the Future. Glavni
cilj je izboljšati digitalne veščine mladih, jih
vključiti v sodobno digitalno okolje ter jih
navdihniti za IKT področje. K prijavi v
brezplačni spletni program vabljeni
študenti in študentke iz slovenskih
fakultet. Prijave se zaključijo 30. oktobra. 

Panoga informacijsko-komunikacijske
tehnologije se hitro razvija, vzporedno pa se
spreminjajo tudi poslovni modeli in potrebe
uporabnikov. Povpraševanje po tehničnih
talentih je veliko, saj so nujno potrebni za
digitalno preobrazbo družbe in gospodarstva.
Vendar pa je v številnih državah opazen velik
razkorak med tem, kar se mladi učijo in
veščinami, ki so nujno potrebne v resničnem
svetu. 

Da bi zapolnili vrzel med teorijo in prakso ter
med mladimi v Sloveniji spodbudili razvoj
tehnoloških talentov, Huawei organizira program
Seeds for the Future. V okviru 8-dnevnega
spletnega programa želijo navdihniti lokalne
talente, izboljšati izmenjavo znanja, spodbujati
večje razumevanje in zanimanje za sektor
informacijsko-komunikacijske tehnologije ter
okrepiti sodelovanje v digitalni skupnosti.

Nedavno je bilo objavljeno Poročilo o digitalnem
desetletju 2023 v katerem Evropska komisija
Sloveniji priporoča zvišanje ravni osnovnih in
naprednih digitalnih spretnosti, krepitev
prepoznavanja potreb na trgu dela in dodatne
ukrepe na področju izpopolnjevanja in
usposabljanja.

Gordana Kisilak, nacionalna koordinatorka
programa Seeds for The Future za Slovenijo je
poudarila, da mladi za svoj razvoj in napredek
potrebujejo ambiciozno okolje, ki jih aktivno
vključuje v iskanje inovativnih tehnoloških
rešitev. »Za našo digitalno prihodnost je
ključnega pomena, da inovativnost in mlade
talente spodbujamo sočasno. V okviru programa
Seeds for the Future smo vzpostavili dolgoročen
sistem prepoznavanja in razvijanja talentov, ki
jih tako v Sloveniji kot tudi drugod brez dvoma
ne primanjkuje. Letos bomo program v Sloveniji
izvedli že četrtič. Pomembno je, da mladim
talentom damo priložnost in spodbujamo na
poti strokovnega razvoja. Vsi udeleženci, ki
uspešno zaključijo program pridobijo certifikat,
najboljše iz letošnje generacije pa bomo peljali
tudi na študijski izlet na Kitajsko.«

Odprte prijave za Seeds for the Future 2023
Slovenija: Huaweiev program za razvoj tehnoloških

talentov, bodočih digitalnih, IKT-strokovnjakov in
voditeljev 
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Globalni natečaj Tech4Good
Dodatna motivacija za sodelovanje v programu
Seeds for The Future je tudi sodelovanje v
globalnem natečaju Tech4Good, kjer se
pomerijo ekipe iz celega sveta. Slovenska ekipa
bo dobila tudi letos priložnost, da razvija svojo
idejo v lastnem projektu Tech4Good s pomočjo
mentorja. Najboljše tri ekipe na svetu pa se se
bodo tudi letos potegovale za zagonska sredstva
v višini 100.000 USD. 

Prijave za študente in študentke se
zaključijo 30. oktobra 
Prijava je brezplačna. K prijavi so vabljeni
študenti in študentke slovenskih fakultet, ki jih
teme programa zanimajo. Za prijavo je potrebno
priložiti življenjepis, potrdila o akademskih
dosežkih in motivacijsko pismo ali predstavitveni
video dolžine 3 minut. 8-dnevni program bo
potekal preko spleta v dopoldanskem času med
6. in 13. novembrom 2023 (3-4 ure na dan).
 
Za več informacij o programu v Sloveniji in
pošiljanje prijav se lahko obrnete na
huaweislovenia@huawei.com s pripisom Seeds
for The Future.

Več o programu Seeds for the Future pa je na
voljo na uradni spletni strani
https://www.huawei.com/minisite/seeds-for-the-
future/program.html
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Center for China and Globalisation od leta
2015 vsako leto gosti forum o Kitajski in
globalizaciji v povezavi s svojim zasedanjem
sveta, ki združuje najvidnejše člane
svetovalnega sveta CCG, slavne politične
učenjake in poslovneže za dialog in
razpravo o najbolj perečih vprašanjih v
svetu. politike in gospodarstva glede
razvoja globalizacije in vloge Kitajske pri
tem.

Veleposlanica Suhadolnik se je udeležila
veleposlaniške okrogle mize I: Kitajska, ZDA, EU
in globalni podnebni dialog za trajnostno 21.
stoletje«, ki jo je vodil predsednik Center for
China and Globalisation Wang Huiyao in se je
osredotočala na pomen iskanja rešitev. za
sodelovanje med Pekingom, Brusljem in
Washingtonom, ki se soočajo s perečim
dejstvom podnebnih sprememb.

Med vidnimi govorci na forumu so bili posebni
odposlanec Kitajske za podnebne spremembe
Xie Zhenghua, nekdanji namestnik zunanjega
ministra, nekdanji podsekretar Združenih
narodov Liu Zhenmin, stalni koordinator
Združenih narodov Chatterjee, veleposlanik EU v
Kitajskem Toledu, Veleposlanik ZDA na Kitajskem
Burns, veleposlanik Španije na Kitajskem
Dezcallar, veleposlanik ZAE na Kitajskem Al
Hammadi in ne nazadnje veleposlanica
Republike Slovenije na Kitajskem Alenka
Suhadolnik.

Veleposlanica Suhadolnik je v svojem govoru
poudarila, da je podnebna varnost ena od
slovenskih prioritet v mandatu Varnostnega
sveta ZN v letih 2024-2025 in da bo Slovenija
posebno pozornost namenila upravljanju voda,
hkrati pa se zavzemala za pravico do čistega,
zdravega in trajnostnega okolja. Zato se je
Slovenija odločila povečati prispevek v Zeleni
podnebni sklad za 50 %. Suhadolnik je v svojem
govoru zaključila, da so pri blaženju podnebnih
sprememb potrebne vse strani, še posebej
velika gospodarstva, in da prostovoljna zaveza
ne bo zadostovala in da je treba doseči dogovor
o postopnem opuščanju emisij. COP28 je torej
priložnost, ki naj bi vse strani spodbudila, da se
premaknejo iz svojih con udobja in se
dogovorijo o skupnem imenovalcu soočanja s
perečo krizo.

Veleposlanica Suhadolnik se je udeležila 9. foruma
Kitajska in globalizacija v Pekingu, ki ga je

organiziral Center for China and Globalisation

 str. | 23

TEKOČE NOVICE  IN  DOGODKI  ČLANOV SKPS

Novice, o katerih bi želeli obvestiti ostale člane SKPS prek naših novičnikov lahko posredujete na
skps@gzs.si. Obvestite nas lahko tudi o vaših preteklih ali prihajajočih dogodkih. 

mailto:skps@gzs.si


GZS, Sekcija slovensko-kitajskega poslovnega sveta (SKPS)
Dimičeva ulica 13, 1504 Ljubljana, Slovenija

Elektronska pošta: skps@gzs.si
Direktorica: Marjana Majerič, marjana.majeric@gzs.si 
Predsednik: Žiga Vavpotič, ziga.vavpotic@outfit7.com
Generalna sekretarka: Tinkara Godec, skps@gzs.si  

Novičnik SKPS GZS
Ljubljana, oktober2023

Oblikovanje: Ardeid, Lenka Tušar, s. p.

Za več informacij o SKPS, delovanju, članih, pristopu novih članov, sekcijah
SKPS in programih dela obiščite našo spletno stran. 

(http://skps.gzs.si/)

Spletna stran

Kontakt

Spremljajte naše objave tudi na Linkedin-u.
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